
PROTOKOI- NR XIX / 07
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 8 listopada 2007 roku w Domu Kultury w JEdrzejowie.

Ad .  r .
O godzinie 10u) Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady XIX

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodnicz4cy powital Posla na Sejm RP Miroslawa
Pawlaka, zaproszonych goSci, radnych, burmistrz6w, naczelnik6w Urzqdu Miejskiego,
kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy. soltys6w oraz wszystkich przybylych
na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych
naustawowy sklad Rady 21 radnych; Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne
do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4cy zglosil kandydaturE radnego Zdzislaw Adamczyka na sekretarza
obrad Radny Adamczyk wyraztl zgodE.

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturg radnego Zdzislawa
Adamczyka na sekretarua obrad.

A d . 3 .
Proponowany porzqdek obrad:

i. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesii w dniu 18 paLdziernrka200T r.
3. Przy.iEcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniei sesji.
7. Uchwala w sprawie likwidacji zakladu budzetowego pod nazwq Zaklad

Wodoci4gow i Kanalrzacii w JEdrzejowie celem zawiqzania sp6tki z ograniczon4
odpowiedzialnoSci4.

8. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2007 rok.
9. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2007 rok.
10. Uchwala w sprawie: przyst4pienia Gminy JEdrzej6w do Stowarzyszenia Lokalna

Grupa D zialania,,Ziemra Jqdrzej o wska" or az udziel eni a pelnomo cni ctwa.
11. Uchwala w sprawie: ustalenia najni2szego wynagrodzenia zasadniczego oraz

wartoSci jednego punktu dla potrzeb wynagradzania pracownik6w zatrudnionych
w jednostce organizacyjnej Gminy Jqdrzej6w Skladowisko Odpad6w
Komunalnych w Potoku Matym.

12. Uchwala w sprawie wyla2enia zgody na zagospodarowanie nieruchomoSci
komunalnej.

13. Zapytania i interpelacje radnych.
14. Om6wienie protokolu Komisji Rewizyinej Rady Miejskiej w JEdrzejowie

z przeprowadzonei kontroli Zakladu Podstawowe.j Opieki Zdrowotnej
w JEdrzej owie.

15. Odpowiedzi na interpelacje.
16. Sprawy rozne.
17. Zamkniqcie obrad.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zglosil autopoprawkE do porz4dku obrad,
polegaj4c4 na zmianie tytulu uchwaly: Pkt l0 porz4dku obrad otrzymuje brzmienie:



,,Uchwala w sprawie: przyst4pienia Gminy JEdrzejow do Stowarzyszenia Lokalna Grupa
Dzialania,.Ziemia Jqdrzejowska - Gryf' orazudzielenia pelnomocnictwa", oraz:

nieruchomoSci komunalnej ",

czerwca 2007 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie dotycz4cej emisji obligacji Gminy
JEdrzejow oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu".

Przewodnicz4cy Rady wyjaSnil, 2e projekty tych uchwal wplyngly na 7 dni przed terminem
sesji, jednak ze wzglEdu na dni wolne radni otrzymali ie trochE p62niej.

Obrady kontynuowano przy obecnoSci na sali obrad 2l radnych.

Radny Waclaw KEdra wnosi o przesunigcie punktu .,zapytania i interpelacje radnych"
na punkt 7.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny powiedzial. 2e nie zmienia swojej propozycji
porz4dku obrad i poddal proponowany przez siebie porz4dek pod glosowanie:
Z a  -  1 0
Przeciw - 10
Wstrzymalo siq - I

W zwi4zku z tym,2e Rada nie przeglosowala porz4dku obrad, Przewodnicz4cy Rady
poddal pod glosowanie porz4dek z uwzglEdnionym wnioskiem radnego KEdry i zmian4
numeracji kolejnych punkt6w; Przewodniczqcy stwierdzil, ze poprawka radnego Kgdry
zoslala przyjgta.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesii w dniu 18 pa2dziernika 2007 r.
3. Przyjqcie porz4dku obrad.
4. Przyjqcie protokolu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanre zpracy Burmistrza mipdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.
7. Zapytania i interpelacje radnych.
8. Uchwala w sprawie likwidacji zakladu budzetowego pod nazwqZaklad Wodoci4g6w

i Kanalizacii w Jqdrzejowie celem zawi4zania sp6lki z ograniczon1
odpowiedzialnoSci4.

9. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2007 rok.
10. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na2007 rok.
I l. Uchwala w sprawie: przyst4pienia Gminy Jgdrzejow do Stowarzyszenia Lokalna

Grupa Dzialania,,Ziemia Jqdrzejowska - Gryf' orazudzielenia pelnomocnictwa.
12. Uchwala w sprawie: ustalenia najniZszego wynagrodzenia zasadnrczego oraz wartoSci

jednego punktu dla potrzeb wynagradzania pracownik6w zatrudnionych w jednostce

organizacyjnej Gminy Jqdrzej6w - Skladowisko Odpad6w Komunalnych w Potoku
Malym.

13. Uchwaia w sprawie wyrazenia zgody na zagospodarowanie nieruchomoSci
komunalnej.

14. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz nieruchomoSci komunalnej.



15. Uchwala w sprawie: zmian uchwaly Nr XII/67 107 z dnia 28 czerwca 2007 Rady

Miejskiej w JEdrzejowie dotyczqcej emisji obligacji Gminy Jqdrzej6w oraz zasad ich

zbywania, nabywania i wYkuPu.
l6^ Om6wienie protokoiu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie

z przeprowadzonej kontroli Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie.

17. Odpowiedzi na interPelacje.
18. Sprawy ro2ne"
79. ZamkniEcie obrad.

A d . 2 .
Na sesji w dniu 78 pa2dziernika 2007 roku nieobecny byl radny Przemyslaw Piec.

NieobecnoSi nie zostala usprawiedliwiona.

Ad .4 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powibdzial, ze zapisane w protokole

odpowiedzi Burmistrza na interpelacje sq troszeczkE znieksztalcone i prosi, aby to sprawdzic

i skorygowai protok6l.
Przewodniczqcy Rady powiedzial, 2e wymaga to stwierdzenia po odsluchania

nagrania o zaproponowal, aby Rada przyjEla protok6l z poprzedniej sesji na nastEpnej sesji'

WiEcej uwag nie zgloszono.

Ad .5 .
Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e 30 Burmistrz mial spotkanie

z mieszkaficami ul. Kadlubka r Brze2nicy w celu om6wienia organizacji ruchu na tej ulicy.

Radna pyta. czy ten problem zostal rozstrzygniEty.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial. 2e ten problem zostai rozstrzygniEty juz

dawno; to, co kiedyS zostalo wprowadzone zostanie utrzymane.
Radny Roberl Kruk zapytal, czego dotyczy punkt 20 Informacji. . ..

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze przeniesienia dotyczyly dofinansowania

OSP Wolica i Srodk6w dla opieki spolecznej.
WiEcej Llwag nie zgloszono.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do infbrmacji o realizacji uchwal podjEtych na poprzednich

sesjach.

A d . 7 .
i. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak w nawiqzaniu do interpelacji skladanej

na poprzedniej sesji, dotycz4cej oSrodk6w zdrowia, przypomnial, ze powolywal sig na

pismo kierownika ZPOZ Pana Boguslawskiego z 16 kwietnia, w kt6rym pisal:

,,W chwili obecnej jesteSmy w trakcie sporzqdzania kosztorys6w obejmujqcych zakres

koniecznych rob6t". Radny zakwestionowal to, poniewa2 dotarla do niego informacja,

2e Burmistrz zlecil opracowywanie tych kosztorys6w Wydzialowi Inwestycji, aby

poszukali tak4 osobq i zlecili. Burmistrz odpowiedzial na interpelacjg w nastEpuj4cy

sposob: laktycznie otrzymalem pismo od kierownika, ale ono nie mijalo siq z prawd4.
(ierownik rozpoczfl kosztorysowanie, zobaczyl ile to kosztuje i ztezygnowal

z dalszych kosztorys6w. Radny Olszak chcialby sprawdzic, kiedy zostalo zlecone to

rozpoczqcie kosztorysowania, komu, chcialby siE zapoznac z tymi dokumentami.



2. Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor przypomniai, 2e skiadal zapytame w sprawie
drogi do PZIJ Zycie;PZtJ Zycie chcialo partycypowa6 w kosztachprzy tym kawalku
drogi. Radny pyta, czy co:i w tej kwestii zrobiono, czy byty prowadzone rozmory, czy
s4 w planie jakieS dzialania w celu wykonania tej drogi.
Radny Przemyslaw Piec pyta, kiedy zostanie ogloszony konkurs na kierownikaZPOZ.
Radny Przemyslaw Piec poinformowal, 2e na ul. Pifrczowskiej, na skrzyhowaniu
z ulic4 Kieleck4, chodzi o przejScie dla pieszych, nawierzchnia wymaga remontu.
Radny prosi o wyst4pienie do odpowiednich organ6w z tak4proSb4.
Radny Pawel Faryna prosi o ustawienie trzech wiat przystankowych w miejscowoSci
Sud6l. Dzieci dojezdZajqce do szk6l w czasie deszczu, a niedlugo Sniegu, nie maj4 sig
gdzie schowai.

6. Radna .Ianina Szreniawa przypomniala, 2e w 2007 roku Zaklad Wodoci4g6w
i Kanalizacji otrzymal doflnansowanie w wysokoSci 280 000 zt. Miala byi wykonana
ulica Jasionka. o kt6r4 radna prosila 1l lat. Jest niezakoficzona. Teraz tylko
kawaleczek tej ulicy jest zrobione.

7. Radna Janina Szreniawa pyta, kiedy bEdzie powolana rada spoleczna podstawowej
opieki spolecznej, bo nie ma rady spolecznej.

8. Radna Janina Szreniawa prosi Pan6w Wiceprzewodnicz4cych o podanie konta, na
dom pogodnej jesieni, bo mieszkaricy chc4 wplacai i nie znajqkonta.

9. Radna Maria Barariska poinformowala, ze Komisja OSwiaty w dniu 76 pa2dziemika
postawita wniosek, aby Pan Burmistrz rczpatrzyl mo2liwoS6 wydawania cieplych
posilk6w w okresie jesienno zimowym dla osob bqdqcych w trudnej sl,tuacji zyciowej
i os6b bezdomnych. Odpowiedzi na ten wniosek udzielila Pani Dyrektor Grazyna
Chabior; odpowiada,2e ten problem nurtuje opiekp spoleczn4 od dawna, ale maj4
klopoty ze sprzeda2q positk6w przez podmioty, ktore by mogly to wykonywac, ze
wzglpdu na to, ze wlaSciciele lokali boj4 siq wpuszczenie tam takich ludzi, czy nie
maj4 pomieszczen przystosowanych do wydawania tych posilk6w. NA posiedzeniu
Komisji byla siostra z Carrtasu z parafii Sw. Tr6jcy, kt6ra r6wnie2 wrdziala ten
problem i stwierdzila, ze gdyby byla taka mo2liwoS6, jest chEtna slu2yc swoj4 pomoc4
i zap( siE wydawaniem takich posilkow. Chodzi o to, Zeby ktoS je przygotowal,
przywiozl" a Caritas wzi4lby to na siebie. Nie chodzi o codzienne wydawanie
posilk6w - moze na poczqtek by spr6bowac 2 - 3 razy w tygodniu w tym okresie
trudnym dla wielu os6b, i zobaczyc ile os6b byloby zainteresowanych. Byi moze ani
opieka, ani my nie jesteSmy w stanie przewtdziei ile os6b potrzebuje takiej pomocy
z naszej strony. Byloby to szersze spojrzenie na naszych mieszkafrc6w, a nie tylko
kawalek drogi.

10. Radna Maria Barat'iska przypomniala, 2e na ostatniej sesji skladala interpelacjq
w sprawie utwardzenia dojazdu do garaLy na ul. Reymonta. Wedlug informacji od
wlaScicieli coS nawieziono, wyr6wnano, ale w tym momencie jest to w jeszcze
gorszym stanie, niz bylo na pocz4tku, Radna prosi, aby Pan Naczelnik zainteresowal
sip t4 spraw4. I jakoS rozwiqzal ten problem.

11. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, jakie Burmistrz ma plany z targowic% czy bqdzie
budowana. Rolnicy s4 zbulwersowani f'aktem, ze Srodki, jakie byly na budowq, zostaly
zabrane. Nie dopuszczaj4 rolnicy mySli, ze nie bqdq mieli gdzie handlowai.

12. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, kiedy Burmistrz zamrerza uporz4dkowad pracq
targowicy - dzien i godzinE otwarcia. Radny bEd4c wczoraj na targowicy zastal tylko
dwa samochody i dwa ci4gniki -.iako powiedziano radnemu, targ odbyl siq na drodze
obok. .,Wychodzi na to, ze .jesteSmy bardzo bogat4 gmin4 i nie zaleLy nam na
zbieraniu oplat, a przecre| placimy czynsz dzier1awny, i to nie maly".

3 .
4"

5 .



13. Radny Zdzislaw Adamczyk p1'ta. czy Pan Burmistrz zamrerza jakoS rozwrqzac
sprawiE z ochotniczymr strazami, kt6re prowadz4 dzialalnoSi gospodarcz4
aw rzeazywistoSci wynajrnu.i4 kilka razy salE na wesela lub wynajmuj4 na
pomieszczenia na sklep i z tego tytulu musze odprowadzad prawie caly doch6d. Jak
radnemu wiadomo, inny w6jtowie i burmistrzowie, by nie zniechgcai i nie blokowad
rozwoju jednostki, na kt6re pracowali wiele lat oddaj4 ten podatek w ramach dotacji.
W obecnej chwili te jednostkirozwalal4 czy jest sens dalej prowadzi6 tq dziaialnoSd.

14. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy nie byloby celowe utworzenie na terenie naszej
gminy skladowiska na stary eternit. kt6ry jest wymieniany przez mieszkaric6w.
W rnySl przepis6w do roku 2030 ma on zniknqi ze wszystkich budynk6w, bo jest
szkodliwy. Inne gminy juz poszly w tym kierunku i maj4takie skladowiska.

15. Radna Urszula Kruk pyta, czy Burmistrz ma wiedzq na temat zagospodarowania
terenu za browarem wok6l stawu. Browar miai ten teren zagospodarowai.

16. Radna Urszula Kruk pyta, czy molna w jakiS spos6b zobowiqzac dzierZawcE parkingu
przy Wafelku, aby teren tego parkingu byl zadbany i'Zeby byly kosze. Kiedy Wafelek
chcial wydzierlawi6 ten parking obiecywal r6wniez, 2e zlikwiduje niezbyt potrzebne
miejsca. kt6re powoduj4 2e jest tam za malo miejsca na parkowanre, poza ty sq teraz
oberwane i brzydko to wygl4da. Radna pyta, czy Burmistrz ma jakiS wpiyw na to.

17. Radny Marek Zygan przypomnial.. ze w zwi4zku ze zmian4 organizacji ruchu na ul
Kr6tkiej mieszkaflcy pytajq, co mozna zrobic, poniewaz wyjehdlaj4c z parkingu przy
PKO nie mazakazu skrqtu w lewo i powstaje problem.

18.Radny Roberl Kruk przypomnial, 2e dnia 6 lutego 2007 roku Burmistrz powolal
komisje do spraw rewitalizacji miasta. Ostatnie posiedzenie tej komisji bylo 12 marca
2007 roku. Radny pyta, kiedy Pan Burmistrz wymusi na tej komisji, aby przedstawila
Radzie Mie"jskiej program rewitalizacji miasta.

Posel na Sejm RP Miroslaw Pawlak podziqkowal za zaproszenie na sesjE
i zadeklarowal Scisl4 wsp6lpracE z Rad4 i Burmistrzami zmterzajqcq do rozwiqzywania
problem6w miasta i gminy.

A d . 8 .
Radna Janina Szreniawa zapytala Burmistrza " czy bylo spotkanie z pracownikami

i przedstawicie lami zwiqzkow zawodowych ZWiK.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e ponad miesi4c temu odbylo sig spotkanie

z calq zalogar. Po tym spotkaniu zwi4zku zawodowe wydaly opinig, o kt6rej byla mowa na
komisji. Zwi4zki zawodowe widz4 potrzebE powolania sp6lki, ale maj4 obawy, co do sp6lki
czterech gmin.

Radny Jan Zigbihski zapytal, czy obowi4zuje uchwal nr XXXVIII1339105 z dnia ll
sierpnia 2005 roku. Byly to prognozy w sytuacji, kiedy przedsiqwziEcie bylo znacznie
wiqksze. Jak siq to ma do prognoz obecnych, kt6re s4 WLsze. Radny sobie wynotowal, ale za
piEi dzie si4t a olrzy mal kolej ne nowc pro gnozy.

Burmistrz Piszczek przypomnial, ze o prognozach byla mowa we wtorek na wsp6lnym
posiedzeniu komisji; bylo to rzucane na monitor. Od czasu, kiedy firma w 2005 roku
przygotowywala wstEpne studium wykonalnoSci, zwiqkszyly siE ceny - jest to element, kt6ry
wplywa na kalkulacje. Zakres rob6t zostal zmniejszony, poniewa? zmrenity sig zasady
przyznawania Srodk6w z Funduszu Sp6jnoSci. Ponadto wartoSi projektu wplywa
bezpoSrednio na cenE wody i Sciekow. Wspomniana przez radnego uchwala byla aktualna
dwa lata temu. W tej chwili s4 llo\\,e wyliczenia. Ceny wody i Sciek6w bgd4 ustalane na l4
dni przed powstaniem sp6iki.



Radny Przernyslaw Piec poniedzial,2e gdyby nie on, radni nie dostaliby material6w,
poniewaz Burmistrz tych materialow nie przygotowal i radny Piec osobiScie kserowal je dla
radnych.

Burmistrz Piszczek przypomnial. 2e wszystko bylo na rzutniku, byly przedstawione

ceny, wszystkie kwoty byly podane. M6wi siq o marnotrawieniu papieru. Radni poprosili, aby
dac tabele i dostaliie dziS.

Radny Piec zwr6cil  uwagq, 2ewe wtorek byla tabela 13.15, adziSjest 13.17. JeZeli
chodzi o marnotrawienie papieru, to radny posiada adres i-meilowy i molna bylo to przesta6.

Radny prosi, aby w przyszlolci w tak waznych sprawach radni mogli wczeSniej zaznajomtc
siE z materialami.

Burmistrz Marek Wolski podziqkowal radnemu Piecowi za rozdanie i dodal, 2e nie

wiedzial, iz jak powiedzq sobie u' cztery oczy, 2e radny to rozniesie wSr6d radnych, to
znaczy. ze jest to tylko radnego zasltrga. Fakt jest f-aktem, 2e radnt dostali.

Pan Henryk Michalkiewicz powiedzial, 2e rozumie w4tpliwoSci, co do Programu

Sp6jnoSci, poniewaz odwlekany jest z roku na rok przez cztery lata. Pan Michalkiewicz pyta,

czy Gmina ma pewnosc, 2e Prograrn SpojnoSci bqdzie w dalszym ci4gu aktualny. MoZna

,,wladowa6" mn6stwo pracy, pieniEdzy, i okaze siq, ze z Programu Sp6jnoSci bqdqnici.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial. 2e programy sig nie zmienily. AktualnoSi

tego prograrnu to przede wszystkim oczyszczalnia i kolektory. Faktem jest, ze to sig
przeci4ga. Dotychczas nie bylo wytycznych. M6wi siE o naborze wniosk6w w I kwartale

2008 roku. Te pieni4dze muszE byi r,vydane. Zobowiqzania Polski wynikajEce z przyst4pienia

do Unii Europejskiej s4 aktualne, a tc pieniqdze maj4 sluZyi przede wszystkim realizacji tych

zobowrqzan. Gmina JEdrzejow jest na liScie indykatywnej. Z Narodowym Funduszem

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej zostala podpisana preumowa na realizacjg
projektu. Tak naprawdq realizacja tego projektu jest uzalezniona od dzisiejszej sesji i podjqcia

uchwaly.
Radny Jan Zigbihski powiedzial,2e tabela 13.15 byla dawana we wtorek, 13.17

oftzymal dziS przed sesj4.
Bunlistrz Piszczek wyjaSnil, 2e aby zadowolii radnych rozdal kalkulacje cen wody

i Sciekow z doplatami.
Radny Jan ZiEbrnski pyta czy obowiqzuje i od kiedy, Dyrektywa Unii Europejskiej,

aby woda spelniala parametry unijne, jaka jest nasza woda w stosunku do tych parametr6w,
jakie bEd4 konsekwencje, jezeli tych parametr6w nie osi4gniemy. Jaka jest sytuacja

ekonomiczna ZWiK, jakie zaklad ma straty wody i jakie straty s4 w gminach oSciennych,
kt6re wejd4 z nami do tej sp6lki.

Kierownik ZWiK Pani Bozena Janus powiedziala,2e w pierwszej chwili mySlala, 2e

w tym programie mozna ujqd uzdatnianie wody; na ujqciu Wilan6w azotany nie s4

przekroczone, ale sE bliskie g6rnej granicy, jednak jezeli nie s4 przekroczone, to inwestycja

siq nie kwalifikuje. Jezeli chodzi o sytuacjE finansow4 to zaklad przy du?ym ograniczeniu

koszt6w, nie ma problem6w z finansowaniem. Bylo stwierdzone, 2ebyla dotacja do zakladu

w wysokoSci 280 000 - to byla dotacja do inwestycji, kt6re zaklad wykonuje na zlecenie

Gminy. 2280 000 wykonano ul. 3-Maja, Stra2ack4 Armii Krajowej, odwodnienie wjazdu do

UrzEdu Miejskiego, ul. Dygasiriskiego i tyle ile wystarczylo ul. Jasionka. Straty utrzymuj4 sig

w granicach 20 %. Pani Kierownik nic wie ile wynosz4 w innych gminach. Przez ostatnie 6

lat byl systematyczny spadek sprzeclaZy. W tym roku po 10 miesizlcach sprzedaz jest na tym

samym poziomie. JeAeli chodzi o ceny opracowane przez firmq Lentech, to ta firma nigdy nie

wystqpowala o maj4tek po cenach rynkowych; obecnie s4 skalkulowane ceny rynkowe

wniesionego majqtku i st4d r6znica w oplatach.



Radny Waclaw KEdra powiedzial. 2e z tabel wynika jednoznacznre, ze najwiEkszy
wzrost cen wody i Sciek6w bqdzie mial miejsce w Gminie Wodzislaw. Chcialby zapytac
W6jta Gminy Wodzislaw jak to widzi, w zwiqzku z funkcjonujqcym tam zakladem
mleczarskim. Radny Kgdra uwa2a,2e am radni, ani opinia publiczna tych gmin nie wie, jakie
to poci4ga za sob4 skutki. Radny pyta, czy konieczne jest podjqcie uchwaly dzil:' czy mohna
dac czas na to, aby samorz4dy gmin i opinia publiczna zapoznala sip z tabelami, poniewa2
radny wie, ze takiei wiedzy nie posiadaj4. Wszelkie uciqzliwoSci dla tych spoleczefistw mog4
by6 tlumaczone decyzjq samorz4du naszej gminy.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e ezas nie wynika z woli czy chqci, ale
z dokumentow i podpisanych umow. Nie ma mo2liwoSci dalszego przedhhenia terminu.
Jezeli chodzi o doptaty do strat. wszystkie gminy deklaruj4 2e bqd4 doplacaly do cen wody
i Sciek6w. Jqdrzej6w ma duzo wiEksz4 sprzeda? niz pozostale trzy gminy i st4d kwoty
doplacane z budzetu do ceny wody i Sciek6w bqdq nizsze niz w Gminie .TEdrzej6w. Kahda
ztych gmin po uchwale Gminy Jqdrzej6w bqdzie rozpafiywala przystqpienie do spolki. Jeleh
kt6ra5 z gmin nie przyst4pi do spolki, zakres zam6wienia zostanie zredukowany. Gmina
Jgdrzej6w moze wejSi do programu samodzielnie, lecz pozostale gminy beZ gminy Jgdrzej6w
nie mogq.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zwrocil uwagQ, ze ta sprawa ma du2y rozglos
w mediach i mieszkancy pozostalych gmin czytajqc prasE wiedz4 jakre to budzi kontrowersje
w naszej Radzie i zwr6c4 na to uwagE w czasie podejmowanra decyzjl

Radny Przemyslaw Piec powiedzial, ze Burmistrz przedstawia koncepcjE i stara siq
naklonii radnych do glosowania za uchwal4. Radny p14a, jak Burmistrz wytlumaczy
mieszkafrcom. 2e tylko w pierwszym roku cena wody netto dla czteroosobowej rodziny
wzroSnie o 300 zl.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze nie wie, dlaczego radny przedstawil, 2e
wzrost wyniesie 300 zl. Stawki bqd4 weryfikowane przez Burmistrza przed zlolemem ich do
Rady; nie musz4 byi takie, jak przedstawione w prognozach. Firma przedstawia maksymalnie
stawki, aby w miarq rzetelnie r bezpiecznie zaloLyc istnienie sp6tki. Jak Burmistrz to
wytlumaczy? A jak wytlumaczy. 2e oczyszczalnia nie dziala? Trzeba to wziqc pod uwagE.
Bqdzie trzeba placi6 kary i robic, ale gdzie wtedy znale1c pieniqdze? Jest to problem, ale
trzeba mySlei o przyszloSci gminy na lata, a nie zostawiad balaganu po odejSciu.

Mieszkaniec zapytal, dlaczego w Jqdrzejowie jest najwigksza stawka w calym
wojew6dztwie. PiE6 lat temu trzeba bylo to robii, a nie teraz. Mieszkafcy maj4 placic3 - 4
razy tyle za wodq? Gdzie sig podzier,r,aj4te pieni4dze.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial, aby pytai o to poprzednie wladze,
a nie obecnego Burmisftza. W poprzedniej kadencji byta omawiana sprawa oczyszczalni
Sciekow.

Radna Janina Szreniawa poprosila, aby Pan Toczylowski powiedzial coS na ten temat,
jako przedstawiciel zwi4zk6w zawodowych.

Przewodniczqcy NSZZ,,SolidarnoSi" Pan Krystyn Toczylowski powiedzial, ze 8 lat
temu organizacja zwiqzkowa miala prawo opiniowai np. podwy2ki cen wody i Sciekow. To
prawo zostalo zabrane. JednoczeSnie kazda kornisja zakladowa ma pelnq rno2liwoSi prawnQ
v,ry r azac opini e. P an To czyiowski .i e st l<oordynatorem.

Radny Grzegorz KuSmierz pyta, co wieS bgdzie miala zprzeksztalcenia zakladu.
Kierownik ZW|K Pani Bolena Janus powiedziala, 2e w projekcie nie ma

miejscowoSci wiejskich. Jezeli pytanie brzmi: czy Brynica bEdzie coS z tego miaia - to nie.
Jeaeli bEdzie to sp61ka, to ma obowiqzek zamortyzacji odtwarza6 istniejqcy maj4tek. Jeleli
bEdzie miata dobr4 kondycjq finansow4 to powinna budowai nowe sieci.



Burmistrz Marcin Piszczek zwrocil uwagQ, 2e oczyszczalnie nie leZy w granicach
miasta Jpdrzej6w. ale trzeba j4 zrobii. Gmina Jqdrzej6w zostala zgloszona do projektu
pilotowanego przez marszalka, jezeli chodzi o oczyszczalnie przydomowe i s4 poszukiwane
rozwiqzania pozwalajece prowadzii inwestycje na terenach wiejskich. Nic siq nie zmieni,
jezeli chodzi o zlecanie inwestycji do wykonania wodoci4gom; gmina ma prawo zlecic sp6lce
komunalnej w trybie bezprzetargowym. Jezeli chodzi o Fundusz Sp6jnoSci, to przepisy jasno
okreSlaj4 co i gdzie mozna robi6.

Radny Adam Czajor zapytal, czy je2eli inne gminy nie przystqpi4 kalkulacja cen
bgdzie inna, czy podobna.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e zmniejszyc zakres wniosku molna zawsze.
Jezeli tamte gminy nie wejd4 cena siq nie zmieni. Caly problem jest w amortyzacji, kt6ra
wejdzie w ceny.

Radny Jan Adamus zapytal, .jakie jest zapotrzebowanie Gminy Jgdrzej6w na wodE i ile
Gmina musi dolozyc w przypadku obr-ri2enia ceny wody.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze przy obnizce ceny o I zl gmina musialaby
doplacic okolo I ml zl.

Kierownik ZWiK Pani Bozena Janus sprecyzowala, 2e gdyby przyjq(, obnizkE o I zl.
ceny wody i Sciek6w. to bEdzie to okolo 1,5 ml zl. W planowanych cenach wody polowa
amortyzacji to ponad 60 groszy w I m'. Rada moze uzna(,2e doplaca albo do amortyzacji,
albo do podatku: I 006 000 rocznie. Mozna siE zastanowid, w kt6rej formie te doplaty
stosowa6. Tam, gdzie Rada uzna,2e spoleczefstwo nie udzwignie ciEzaru, stosuje doplaty.

Burmistrz Marek Wolski por,viedzial, 2e o taryfach bEdzie rozmowa na 2 tygodnie
przed powolaniem sp6lki. W6wczas bqdzie r6wniez mowa do wysokoSci doplat.

Radna Janina Szreniawa por.l'iedziala, 2e wezoral przyszla do niej mieszkanka, kt6ra
za dwie osoby zaplacila 75 zl za wodq i Scieki; w styczniu zaplaci o 30 zl wiqcej. Trzeba
palr zec na spoleczefrstwo.

Burmistrz Wolski przypomr-rial, ze m6wil, iz Rada moze zniwelowai te podwyzki.
Przewodnicz4cy Rady przywital przybylego na sesjg W6jta Gminy Wodzislaw Pana

Syskq.
Radny Pawel Blaszkiewicz powiedzial, ze z analizy material6w wynika, t2 ceny wody

w 2008 roku wzrosn4 o 30 o%, a Sciek6w o 40 o/o. Trzy tygodnie temu podane na sesji przez
Burmistrza stawki byly znacznie wyzsze. Radny pyta, czy Burmistrz moze dac gwarancje,
Ze cena po utworzeniu sp6lki nie ulegnie drastycznemu podwyZszeniu. Radny przypomnial,
2e Burmistrz m6wi1, iz Rada bqdzie rniala wplyw na nowe ceny a nastqpnie zacT4owal aft.24
a ustawy o zbiorowynt zaopatrzeniu w wodq i zbiorowym odprowadzaniu Sciek6w. Rada
oddzialywujqc na ceny nie ma duzo do powiedzenia;jakie koszty Pani Kierownik poda, Rada
musi przyj4i.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze Rada ma wplyw poprzez doplaty.
Burmistrz Marcin Piszczeh dodal, 2e rolrice w cenie wynikaj4 z weryfikacji koszt6w

utworzenia sp6lki i z weryfikac.li wysoko5ci stawek amortyzacji. Stawki te nie powinny ulec
zmianie, poniewaz zostaly opracowallc zgodnie z obowi4zuj4cym prawem.

Radny Waclaw KEdra zwracaj4c siE do W6jta Wodzisiawia Pana Syski zapytal, czy
samorz4d gminy bEdzie dotowal sp6lkq poprzez dopiaty. Z tabel, kt6re otrzymali radni,
wynika jednoznacznie,2e taryfy w Gminie Wodzislaw se najwylsze i po podwyzce
sq,,rekordowe".Jak Pan W6jt odnosi siQ do podwyzek i czy przewiduje moZliwoSi
rekompensaty i w .iakiej postaci. bo gt6wny odbiorca - Zaklad Mleczarski w Wodzislawiu,
w tej chwili placi stawki doSi wysokie * wiEksze nrL poszczeg6lni odbiorcy. Przyjmuj4c
nowe tabele, to dla tego zakladu katastrofa. Spoleczefstwo nie ma SwiadomoSci, jak wysokie
bqdqto podwyZki w Gminie Wodzislaw.



W6jt Grniny Wodzislaw Pan Syska powiedzial, 2e nie dziwi sip, ze Pan Kqdra, jako

Przewodniczqcy Rady Nadzorczej Mleczarni pyta o to, bo wiadomo, 2e nikt do Mleczarni
doplacal nie bqdzie. DziS obowiqzuje zasada,2e zanieczyszczaj4cy placi i dlatego dla Zakladu
Mleczarskiego cena bqdzie inna niz podana Srednia cena. Ceny Sciek6w mleczarni nie bgd4
dotowane, natorniast inne bqd4 dotowane. Ceny Sciek6w w Wodzislawiu s4 najwyZsze, ale ich
iloSi nie iest tak dr-rZa, jak w JEdrzejowie, czy w SEdziszowie. Zostalo uzgodnione, ze
podatek, kt6ry bEdzie spolka placi6, zostanie przeznaczony w formie dotacji do Sciek6w. Nie
mozna siedziei i czekai; wszyscy id4 do przodu. Chodzi o wielkie pieni4dze. o kt6re Gmina
stara siQ od czterech lat. To jest jedyna szansa. WolelibySmy dostac te pieni4dze
z Regionalnego Programu Operacyjnego zamiast z Funduszu Sp6jnoSci, ale dla wszystkich
nie wystarczy. W Wodzislawiu jest za malo Sciek6w komunalnych w stosunku do Sciek6w
mleczarskich. Czy w zwi4zku z tyrn nale|y zamknqc zaklad? Mleczarnia powinna na dzien
dzisiejszy placii co najmniej dwukrotnie wiEksz4 stawkE za Scieki. Trzeba wreszcie zaczqc
placic za ladunki, ktore znajduj4 sig w Sciekach, a nie za metry szescienne. Sciek komunalny
nie jest r6wny Sciekowi przemysiowemu. Ka2dy ma obawy, ale mozna za du|o stracii, a jest

duzo do zyskania. Nie nalezy bai siq przyszloSci, bo nic siq nie zrobi. Trzeba siq odwa2y6
i spr6bowai mySlei w spos6b ekologiczny. Koszt modernizacji mocno wyeksploatowanej
oczyszczalni w Wodzislawiu wyniesie okolo 2,5 ml zl; sk4d je wziq6? Jedyna szansa to
Fundusz Sp6jnoSci.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny o godzinie 1125 oglosil przerwQ trwaj4c4
do godziny l2oo.

PrzewodniczEcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzei Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalg nr XIX/I18107 w sprawie likwidacji

zakladu budzetowego pod nazwE Zaklad Wodociqg6w i Kanalizacji w Jqdrzejowie celem
zawrqzania sp6lki z ogranrczon4 odpowiedzialnoSci4 nastEpujqc4 iloSci4 glos6w:

-  1 1
Przeciw - 9
Wstrzymalo siq - I
/Uchwala nr XIX/I18107 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytat uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Burmistrz Marek Wolski przypornr-riaI, 2e na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady

Miejskiej rozdal zalqcznrki wraz z autopoprawkq polegaj4cq na zmianie kwoty na budowE
straznicy w Wolicy z 12 000 na 15 000, przez co zwiEkszy siq r6wnie?lqczna kwota o 3 000.

Radny Jan Ziqbifiski zapytai, czy wydatki na OSP zostaly uzgodnione z Zarzqdem
Gminnym OSP.

Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2e Srodki zostaly przeniesiona zarzqdzeniem
Burmi strza, a Zarzqd zo stal o tym poinformowany.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zwrocil uwagQ, 2e w czqSci tekstowej
uchwaly jest mowa o budowie domu ludowego w Rakowie, a w graficznej jest zmiana
w Wolicy.
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Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e zmiana w zalqcznlku dotyczy zarz4dzenia
Burmistrza, a uchwala wprowadza dodatkowe zadame dotyczqce Rakowa.

Radny Robert Kruk przypomnial, 2e na sesji 11 pa2dziernika bylo podobne
przesuniqcie i podobny zalqcznik. W6wczas w ,,ulicach miejskich" na ul. 3 Maja byto
163 000. teraz jest 168 000, na ulicg Kopernika bylo 114 000, a terazjest 1 24 000,wjazd do
Urzqdu Miejskiego bylo 150 000, teraz jest 135 000. Radny pyta sk4d te r6znice.

Naczelnik Wydzialu Inwestycji Krzysztof W6jcik wyjaSnil, 2e na ul. 3 Maja i ul.
Kopernika byla potrzeba zwigkszenia Srodk6w, i Burmistrz w drodze zarzqdzenia wprowadzil
odpowiednie zmrany. Zalqcznik jest aktualny, po zmianach. Poniewa2 zostaly Srodki na
,wiazd do UrzEdu Miejskiego" trzeba je bylo przenieSi zarzqdzeniem Burmistrza. Nie
wymaga to zgody Rady, w zwi4zku z czym radni otrzymuj4 informacjq, Ze Burmistrz dokonal
takich zmran.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal proj ekt uchwaly.
LJwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalq nr XIXi I19107 w sprawie zmjan

w bnd2ecie miasta i gminy na2007 rok, nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw
Wstrzymalo siE

- U
- 0

/Uchwala nr XIX/I19107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.

w
Za

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andr zej Hatny odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalp nr XIX1120/07 w sprawie zmian

budZecie miasta i gminy na2007 rok, nastEpujqcqilo5ciqglos6w:

Przeciw
Wstrzymalo siE

- 1 9
- 0
- 0

/Uchwala nr XIX/120107 w za\aczeniu do orotokolu/.

Ad.  11.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor poprosil o wyjaSnienie w sprawie

niemoZnoSci przyst4pienia podmiot6w z terenu Gminy Jgdrzej6w przy braku uchwaly Rady
Miejskiej w .IEdrzejowie. Pan Czajor poprosil r6wniez o podanie kwoty skladki, wysokoSci
wp i sowe go, zatrudni eni a, ko szt6w utrzy mania b iura.

Przedstawiciel Starostwa, czlonek grupy inicjatywnej wyjaSnil, 2e Lokalna Grupa
Dzialania jest warunkiem, aby byl realizowany Lider. Sze56 gmin juZ zlo2ylo akces do
Lokalnej Grupy Dzialania. Z terenu Powiatu Jqdrzejowskiego wylamaly siQ Stupia
J gdrzej owska i Naglowice, poniew az iuz wczesniej pracuj 4 nad zalo2eniem.
Na terenie, kt6ry obejmie Lokalna Grupa Dzialania, trzy sektory: publiczny, gospodarczy
i spoleczny, se upowaznione do korzystania z pienigdzy unijnych. Przy obecnym przeliczeniu
na mieszkahca przepisy m6wiq o 42 Euro w sektorze spolecznym w ci4gu 7 lat. Dla
przedsiEbiorc6w, orgamzacje pozarzqdowe i samorzqd6w jest to kwota okolo 11 - 12
milion6w zlotych. Je2eli Gmina Jgdrzej6w zglosi akces, te pieniqdze bgd4 mogly byd
wykorzystane. Lokalna Grupa Dzialania bpdzie miala formq stowarzyszenia. Skladka
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czlonkowska bqdzie wynosila okoto 300 ztotych miesipcznie dla samorz4d6w. Do czasu, gdy
zostanie podpisana umowa miEdzy samorzqdem wojew6dzkim a Lokaln4 Grup4 Dzialania
pieniqdze bqd4 potrzebne na funkcjonowanie. Zaklada siq konkurs zostanie ogloszony przez
samorzEd woiew6dztwa okolo polowy przyszlego roku. Po podpisaniu umowy LGD otrzyma
pieni4dze przynaleane wedlug przelicznika, na wykorzystanie przez podmioty, ktore zlo24
wnioski. Musi by6 opracowana tzw. Lokalna Strategia Rozwoju, kt6ra okreSli kierunek
rozwoju tych siedmiu gmin. Okolo 100 000 bqdzie mozna wykorzystad na projekty skladane
przez mieszkafc6w na zaktadanie firm, na rozw6j. Zebrame zato?ycielskie zaplanowane jest
na 20 listopada. Zostanie uchwalony statut, powolane wladze: prezes, dw6ch wiceprezes6w,
komisja rewizyjna oraz rada wyloniona z czlonk6w stowarzyszenia. BEdzie powolane biuro,
ale w tej chwili trudno powiedziei ilu bEdzie pracownik6w. ZaleZy to od wladz i od iloSci
pracy. Ze Srodk6w, kt6re otrzyma Lokalna Grupa DziaLania 15 % bEdzie przeznaczone na
funkcjonowanie biura. W biurze bEdE pracowa6 pracownicy etatowi, natomiast organy
stowarzyszenia bEdq pracowaty spolecznie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor zapytal, azy w dzialaniach mieSciloby sig
dofinansowanie maiych wiejskich oczyszczalni Sciekow, czy dofinansowanie kolektor6w
slonecznych.

Przedstawiciel Starostwa odpowredzial,2e jest wykaz dzialan, kt6re bqdzie moZna
realizowai, ale nie jest on szczeg6iowy. Jest dzialanie dla rolnik6w, ich malzonk6w
i domownik6w na prowadzenie dziaialnoSci pozarolniczej. Mieszkafrcow bEd4 reprezentowali
czlonkowie ito do nich bqdzie nalelalo opracowanie Lokalnej Strategii Rozwoju, kt6ra
nakreSli kierunek wykorzystania pieniEdzy.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr XIX/121107 w sprawie:

przyst4pienia Gminy JEdrzejow do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dzialania ,,Ziemia
Jqdrzejowska - Gryf ' oraz udzielenia pelnomocnictwa, nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:

- 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XIX/121 l0l w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 12.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marek Wolski poinformowal. Ze zalqcznrk, jaki otrzymali radni nie jest

czqSciq skladow4 uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek dodal. 2e na wsp6lnym posiedzeniu komisji radni

otrzymali poprawion4 tabelq okreSlaj4c4 stawki.
WiEcej uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq nr XIX|122107 w sprawie: ustalenia

najnizszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartoSci jednego punktu dla potrzeb
v,rynagradzania pracownik6w zatrudnionych w iednostce organrzacyjnej Gminy JEdrzej6w -

Skladowisko Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym, nastqpuj 4cq iloSciq glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzvmalo sie - 0
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/Uchwala nr XIXll22l07 w zalqczenru do protokoiu/.

Ad. 13.
Przewodnicz4cy Rady Andrzei Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr XIX|l23l07 w sprawie wyrazenia

zgody na zagospodarowanie nieruchomoSci komunalnej, nastEpujqc4 iloSci4 glostlw:

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XIX/I23107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  l { .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgtoszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalq nr XIXll24l07 w sprawie wyrazenia

zgody na sprzedaz nieruchomoSci komunalnej, nastEpuj4c4 iloSciq glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XIX/I24107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 15.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marek Wolski poprosil, aby Skarbnik Gminy zglosila w jego imieniu

autopoprawkq.
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch zglosila autopoprawkE:

nie bEd4 zabezpieczone",

p6lrocznym, przy czym oprocentowanie obligacji bqdzie kazdorazowo ustalane przed

rozpoczqciem kazdego kolejnego okresu odsetkowego na podstawie stawki WIBOR
6M, ustalonej na dwa dni robocze przed rozpoczqciem okresu odsetkowego
powiqkszone.i o marzq dla inwestor6w".

WiEcej Lrwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XIX/125107 w sprawie: zmian

uchwaly Nr Xll/67 107 z dnia 28 czerwca 2007 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie dotyczqcej

emisji obligacji Gminy JEdrzej6w oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, nastqpuj4c4

iloSciq glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzvmalo sie - 0
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/Uchwala nr XIXll25l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady Andrze.j Hatny o godzinie 12s0 oglosil przerwq trwaj4c4
do  godz iny  I3 rs .

Ad. 16.
Radny Pawel Blaszkiewicz powiedzial,2e po przeczytaniu tego protokolu stwierdza,

ze jest to tylko powiadomienie o tym, 2e Komisja Rewizyjna pracowala, 2e coS tam ustalila.
Radny nie posiada zalqcznrka nr I i 2, wigc nie wie, o czym radni maj4 rozmawia6. Je2eli
Rada zgodzllaby siq odloZyc ten punkt na nastEpnq sesjE i uzupelnii o Le zalqczniki bylaby
podstawa do jakiegoS om6wienia.

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Pawel Faryna powiedzial, ze protok6l jest doSi
szczeg6lowy, tym bardziej, ze nowi radni musieli siq zapoznac z procedure pracy komisji
rewizyjnej. Nastal tzw. przest6j, poniewa? odeszli radni z Komisji. Radny pyta, czy do
Przewodniczqcego Rady wplynqla jakaS kandydatura do skladu Komisji Rewizyjnej.

Przewodnicz4cy Rady odpowiedzial, 2e nie wplynqla 2adna kandydatura z Bloku
Samorz4dowego do skladu Komisji Rewizyjnej. Przewodnicz4cy Rady zapytal
Przewodniczqcego Klubu Radnych Bloku Samorz4dowego, czy zamierzajqw najbli2szym
czasie zglosii kogoS do pracy w Komisji Rewizyjnej.

Przewodnicz4cy Klubu Pawel Blaszkiewicz odpowiedzial, 2e je2eli bgdzie osoba
chgtna, powiadomi o tym na piSmie.

Radny Pawel Faryna odczytal protokol nr 20107 z kontroli Zakladu Podstawowej
Opieki Zdrowotnei w .IEdrzejowie /w zalqczeniu do protokolu/. Pan Faryna dodal, Ze
zalqczniki dostEpne s4 do wgkldu w Biurze Rady Miejskiej.

Radny Marek Zygan powiedzial, 2e teraz dowiaduje siE, iZ zalqczniki dostEpne s4
w Biurze Rady Miejskiej, wiqc dyskusja jest bezprzedmiotowa, bo nie wiadomo nad czym
radni maj4 dyskutowai. Gdyby tak4 inforrnacjq dostal wczeSniej, to zajrzalby do zalqcznik6w.

Przewodnicz4cy rady Andrzej Hatny, zwracajqc siQ do radnych Bloku
Samorz4dowego powiedzial, 2e majq prawo miei czlonka w Komisji Rewizyjnej. Z tego
prawa nie korzystaj4. Czlonek Komisii Rewizyjnej ma wgl4d w czasie przeprowadzama
kontroli do wszelkich dokument6w jednostki kontrolowanej. Jest to najlepszy spos6b
kontroli. Rada nie powinna dzi3 zastqpowai pracy Komisji Rewizyjnej. Rada wybrala
czlonk6w Komisji spoSr6d radnych, do kt6rych musi miei zaufanie, ze swoj4 pracQ wykonuj4
rzetelnie. Nie ma podstaw twierdzii, ze Iak nie jest. Analizowanie tego, co analizowala juZ

Komisja Rewizyjna w czasie przeprowadzania kontroli byloby dzi{ bezzasadne. Rada
przyjmuje protok6l lub nie przyjmuje protokolu z kontroli poptzez glosowanie. Na wsp6lnym
posiedzeniu Komisji dwa dni temu nikt nie p1.tal o zalqczniki, nikt takich zalqcznikow nie
Zqdal, w zwi4zku z czym radni nie maj4 tych zalEcznrkow, kt6rych Komisja nie ma

obowi4zku dostarczai.
Radny Marek Zyganpowiedzial, ze wypada mu przeprosi6 przewodniczqcego Komisji

Rewizyjnej , Le o te zalqczniki nie poprosil. Radny dodal, 2e nie jest czlonkiem Bloku

Samorz4dowego, jest radnym, kt6ry nie moze brai udzialu w pracach Komisji, i chcialby
mied peln4 informacjE. a nie posiada jej.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial, z jest ustalona liczba czlonk6w

Komisji Rewizy.jnej - wynosi 5. Jezeli cierpliwoSi Rady siq skoriczy i Rada postanowi, ze

dlu2ej nie bEdzie czekac na wyznaczenie spoSr6d czlonk6w Klubu kogoS do pracy w Komisji,

nie ma powod6w, Zeby na przyklad Pan Zygan nie byl w tej Komisji, czy kazdy inny radny,

kt6ry nie jest czlonkiem Klubu. .le2eli Klub Radnych Bloku Samorzqdowego zloLy
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oSwiadczenie, 2e nie ma zamiaru wytypowad, Rada wybierze spoSr6d innych czlonk6w

i bgdzie regulaminowy skiad Komisji Rewizyjnej. Na uwagg radnego Waclawa KEdry, 2e to,

co m6wi Przewodniczqcy, niejest punktem rozpatrywania, Przewodniczqcy odpowiedzial,2e

to wi42e sig z pracami Komisji rewizyjnei, bo s4 zastrzelenia do protokolu, ze ktoS nie miai

wgl4du do zalqcznik6w, a m6wimy o protokole, nie dyskutujemy na temat zalqcznlkow tylko

o protokole. To Komisja Rewizyjna w czasie przeprowadzania kontroli ma prawo wglqdu do

wszelkich material6w iednostki kontrolowanej. Rada Miejska ustala plan kontroli Komisji

Rewizyjnej , wyznacza ludzi spoSr6d swego grona, do kt6rych ma zatfame. 2e przeprowadz4

tq kontiolq rzetelnie. DziS Rada chce koutrolowa6, czy przeprowadzili to rzetelnie, czy nie

rietelnie, na podstawie zalqcznlk6w, sugeru.jEc tym samym, 2e pewnie coS Zle zrobili, pewnie

coS ukrywaj4 bo nie rna tych zalqcznlkow. To jest niepowa2ne.
Radny Pawel Faryna przypomniat, 2e niekt6re zal4czniki nie powinny byi

upubliczniane - s4 tam dane osobowe - nie mog4 byc zatqczone do material6w na sesjq.

Radny Marek Zygan podziqkowal zate informacje, i powiedzial,2e gdyby one byly na

pocz4tku nie dr42ono by tematu. Radny dodal, 2e Przewodniczqcy Rady zastosowal

nadinierpretacjq. Jest to dla niego krzywdz4ce, bo nikogo nie pos4dza o Io,2e cokolwiek 2le

robi. Ta informacja zalatwra dla niego sprawQ.
Przewodni czEcy Rady Przeprosil radnego Zygana,jezeli poczul siq urazony.

Radny Pawel Blaszkiewicz powiedzial, ze r6wnie2 czuje siq urazony, bo pfrzez mySl

mu nie przeszlo, aby cokolwiek podejrzewal. Rady pyta, jaki to bytby problem' gdyby

dopisad na dole, ze zalqczniki sq do wgl4du w Biurze Rady. Po co pisa6 ,,Om6wienie
protokol, Komisji"? Napisai ,,wysluchanie informacji na temat kontroli". Om6wienie

protokolu oznacza ze s4jakieS materialy.
przewodnicz4cy Rady zwrocil rrwagQ, 2e przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej

przeczytal protok6l i nie ma pytair merytorycznych do treSci protokolu tylko jest czepianie siq

o to, gdzie sqzalqcznlki. Przewodnicz4cy poprosil o zadawanie pytaf merytorycznych.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor, zwracaj4c siq do radnego Blaszkiewicza

powiedzial, ze materialy na sesje byly dostarczone odpowiednim czasie, bylo wsp6lne

posiedzenie Komisji. i pan Blaszkiewicz r-rie wnosil zadnych uwag. Radny Czajor uwala,2e
jeZeli radny Blaszkiewi cz mral uwagi, byl czas to wszystko skorygowai. Nie mozna czekac

do sesji, zeby to bylo medialne'
Radna Janina Szreniawa powiedzial a, 2e mole na komisjach nie zabierac glosu, a na

sesji  ma obowiqzek.
Radny Zdzislaw Adamczyh zapytal, co dalej z podstawow4 opiek4 zdrowotn4

zwlaszczaz oSrodkiem zdrowia w Rakowie.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze podstawowa opieka zdrowotna bEdzie

istnie6, oSrodek w Rakowi e teL. W te.i chwili s4 przygotowywane kosztorysy. Burmistrz

zawnioskuje do radnych, aby przeglosowali dofinansowanie na dostosowanie do wymog6w

rozporzqdienia. jakie powinna spehriai podstawowa opieka zdrowotna. NA konwencie

wOjtO* I burmistrzow, jaki odbyt siE lv poniedzialek, rozmawiano na temat prywatyzacji,

ociywiScie po dostosowaniu. W tej sprawie decyzjq podejmie Rada. W tej chwili nie ma

zalegtoSci finansowl'ch, kt6re nie bylyby pod kontrol4. Nic zlego w ZPOZ siE nie dzieje.
przewod niczapy Rady Andrzej Hatny zapT4al,jaki jest wynik finansowy za I polrocze

2007 roku.
przewodniczEcy Komisji Rewizy.jnej Pan Pawel Faryna odpowiedzial, 2e jest to

114 000 zl zysku.
Burmistrz Marcin Piszczek. .jako Przewodnicz4cy Rady Spolecznej Zakladu

podstawowej Opieki Zdrowotnei w Jqdrzeiowie dodal, ze dodatni wynik finansowy utrzymuje

siq od dluzszego czasu; od 2005 rohu zaklad nie generowal strat.
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Radna.lanina Szreniawa zapytala, czy jednak jest rada spoleczna ZPOZ.
Burmistrz Piszczek potwierdzil dodaj4c, ze protokoly z posiedzeir s4 dostEpne u Pani

Zatorskiej w UrzEdzie Miejskim.
Rada Mieiska w JEdrzejowie przylgla protok6l Komisji Rewizyjnej z kontroli ZPOZ

w Jqdrzejowie nastEpujEc4 iloSci4 gtos6w:
z a  -  1 1
Przeciw - 8
Wstrzymato siq - I

Ad. 17.
Wiceprzev,odnicztlcl' Rucly Pnuel Olszakv'nau,icl:uniu do interpelacji skladanej na poprzedniej sesji, dotyczqcej

oirodkdw zdroyvia, pt':l,pomnial,2e powoll;u'al siQ na pismo kierovvnika ZPOZ Pana Boguslawskiego z l6

kwietni( ...).Radny Olszak chciatby sprawdzii, kiedy zostalo zlecone to rozpoczQcie koszlotysrtwania, komu,

chcialby siq zapoznat z tymi dokumentami.

Burmistrz Marek Wolski potwierdzil slowa Pana Olszaka i powiedzial, 2e
kosztorys6w nie widziat, ale bylo to zlecoue in2ynierowi Zygulskiemu. Na iakim etapie to
zostalo zaniechane? Po sprawdzeniu Burmistrz udzieli odpowiedzi pisemnej.

Pan Olszak poprosil, aby Burmistrz odpowiedzial, kiedy zostalo zlecone, jaki stan
zostal wykonany, ile zostalo za to zaplacone i dlaczego nie mozna teraz tego wykorzysta6 -

jakiegoS zakresu opracowania, ewentualnie przeszacowad na dzisiejsze ceny.

Wiceprzewodniczclcy Ru$t Adan Czajor przl,ponrnial, :e skladal zapytanie w sprawie tlrogi do PZU Zycie: PZU

Zycie chcialo por1)cypowot w kosztach przy tym kav'alku drogi. Radny pylo, czy coi w tei lovestii zrobiono, czy

byly prowadzone rozmowy, czy sqw planie.jakiei dziolonia w celu vykonunia tei drogi.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e mamy teren, kt6ry l4czy ul. Szansa

i Pilsudskiego, niestety nic z wykonawstwa w tym roku nie zrobi. To s4 koszty; to nie jest

tylko polozenie asfaltn, ale r6wniez roboty ziemne, podbudowy. Burmistrz rozmawial
zdyrektoremPZLI Zycie. kt6ry zaof-erowal, 2e doho?y 25 % do tej inwestycji. ale Burmistrz
oSwiadczyl, ze w tym roku nie da rady. Bgdzie to na pewno kosztowai kilkadziesiEt tysiQcy:
nie bylo tego w zaclaniach inwestycyjnycl-r lv budzecie.

Radny Przemyslaw Piec pyta, kiedy zostanie ogloszony konkurs na kierownika zPoZ.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze pelniqca obowiqzki Pani Kierownik
wypelnia swoje obowi4zki nale|ycie, molna siq przekonai, jaki jest stan finansowy zakladu

i Burmistrz nie widzi powodu, Zeby oglaszai konkurs.

Radny Przentyslotv Piec poinformowql, ze na ul. Piriczowskiej, na skrzy2owaniu z trlicq Kieleckq chodzi

o przejicie dla pieszy,ch, nuyvierzchnia vymago remonlu. Radny prosi o wystqpienie do odpowiednich organ1w

z takqprolbq.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze mimo, i2 przechodzi tamtEdy czqsto, nie

wie, co tam jest zepsute. Po skontrolowaniu Burmistrz zobaczy, co tam molna poprawic i do

kogo to nale2y - ul. Piriczowska jest ulic4 gminn4, wiEc jezeli to jest na tej ulicy, to my

zrobimy, aie|eli na ul. Kielechiei, Burmistrz wyst4pi do GDDKiA.

Radnv Pawel Faryna prosi o utitctvienie tr:ec'h vviul przystankovtych w miejscowolci Sud6l. Dzieci doje2d2aiqce

do szk6t vv czasie deszcztr, u niedlugo iniegu, nie nraiqsiq gdzie schowat.

Burmistrz Marek Wolski lr'idzi zasadnoSd tego, jednak w tym roku nie ma juZ

Srodk6w na wiaty. W tym roku zostalo postawione bardzo duzo wiat przy drogach krajowych,

wojew6dzkich, czqsc na drogach powiatowych. W tym roku juz finansowo nie damy rady.
Naczelnik Wydzialy Inwestycji Krzysztof W6jcik dodai, ze w tym roku Srodki na

wiaty zostaly wykorzystane, z informacjq dla radnych, gdzie bgdq robione. Byly robione przy
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drogach krajowych, potem przy wojew6dzkich. W tej chwili w bud2ecie nie ma ju2 Srodk6w
na wiaty.

Radna Janina Szreniuwa przypomnictla, 2e w 2007 roktt zaklad Wodociqg6w i Kanalizacji otrzymal
do/inansowanie v.,tr'.t,.yokoici 280 000 zl. Miala byc wykonana ttlicct Jasionkct, o kt6rqradna prosila I I lat. Jest
nie zukohczono. Teru: lt,lko kuwaleczek tej ttlicy.jest zrobione.

Burmistrz Marek Wolski przypomnial, ze Kierownik ZWiK Pani Janus m6wila o tym
podczas sesji o t),In. co zostalo wykonane. WarloSi tych rob6t wynosila wiqcej; Jasionka,
ktora byla robiona, byla juz ponad kwotq przeznaczonq na dotacjq w zamian za wykonywanie
inwestyc.li infiastrukturalnych. To, 2e zostalo to rozpoczgte, jest wynikiem tego, ze Burmistrz
chcial pokaza( Pani Radnej, ze mySli o tej ulicy. W Funduszu Sp6jnoSci jest ujqte to zadanie.

Radna,Ianina Szreniuy,cr pyta, kiedy bqclzie powolctna ruda spoleczna podstawowej opieki spolecznej, bo nie ma

rady spolecznej.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedziai, 2e rada spoleczna istnieje, jest
przewodniczEcy, sq czlonkor.r'ie . i dziala. Radq spolecznE powolywala Rada Miej ska.

Radna Maria Buransku poinJbrntoyvalo, ze Komisja Olwiaty w dniu l6 paldziernika postawila wniosek, aby Pan
Burmistrz rozpatrz.t,l mozliv,olt vydau:ania cieplych posilk1w w okresie jesienno :intowym dla os6b bqdqcych
w trudnej syluac.ji|ycitn,ej i osrib bezdomnych.1.,.1

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e odbqdzie siq spotkanie kilku stron, zostan4
ustalone pewne zasady i przedyskutowana organizacja. W6wczas Burmistrz zajmre
stanowisko.

Radna Mcrria Barafisku przypontniula, :e na ostatnie.j ses.ji skladala interpelacjqw sprawie ulwardzenia dojazdu
do gara|y na ul. Reyntonta. Wedlug in/brmac.j i od v,la.{cicieli coi nawieziono, wyr6wnano, alew tym momencie
jest to w jeszcze gorszym slanie, nii bylo na poczqtku, Radna prosi, aby Pan Naczelnik zainteresowal siq tq
sprav)q ijukoi ront'itlzal ten problem.

Naczelnik Wydzialu Inwestycji Krzysztof W6jcik odpowiedzial. ze zadanie jest

rozpoczqte, nie zalton czone. Niezwloczni e zo stani e zakoiczone.

Radny Zdzislaw Adamczyk p),tr,, .fakie Burmislrz ma plany z targowicc5 czy bqdzie btrdtnana. Rolnicy stp
zbulwersov'uni /aktem, ze irotlki, jakie byly nu budou,Q, zostaty\ zabrane. Nie dopuszczajqrolnicy myili, 2e nie
bqdcl mi el i gdzie hu n cl l owat.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e wstqpny kosztorys opiewa na kwotE okolo
1 miliona zlotych. Na to nas nie sta6. W tej chwili rolnicy majq gdzie sprzedawai - nie sq
zostawieni samym sobie. Gmina nigdy nie prowadzila targowicy zwrerzEcej. Czy to jest

ekonomiczne? Mozemy dzier2awii ten obiekt, tak jak jest.

Radny Zd.islav Adomczyk p1,tu, kied): Burmi,lrz zctmierza uporzqdkowai pracg targowicy - dziefi i godzinq

ofirarci.t. Rudny bEl4c wczoraj na targowicy zqstal t),lko chva samochody i dwa ciqgniki - jako pr,twiedziano

radnemu, turg odbyl siq na drodze obctk. ,,Wychodzi nu to, ie jesteinty bardzo bogatqgminq i nie zaleiy nam na
zbieranitr oplat, a przeciez placim.y czyn'sz dzierzowtly, i lo nie maly".

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e zmiany godzin handlu nic nie pomog4.
Burmistrz obiecal, 2e bqd4 nasilone kontrole; bqdzie to jak najczqSciej sprawdzane i Scigane.
Rolnicy oszukuj4 nas, nie my ich. Dlaczego niehandluj4ca miejscu wyznaczonym?

Radny Adamczyk powiedzial, 2e 6 lat temu radni dali sobie z tym radE i na Komisji
Rolnictr,va m6wil. w jaki spos6b.

Bnrmistrz odpowiedzial, ze odslucha propozycji radnego Adamczyka i wedlug nich
podejmie dzialarria.

Radny Zdzislayy Adomczyk pytcr, c'21; ['an Burnristrz zcrmierza juko! rotviqzat sprawiq z ochotniczS,nti.stra2ami,

kl6re prov,udzq d:iululnoit gospodarc:c1, cr v' rzeczyn,i.stolci wyna.jmujq kilka razy salq na w'esela lub wynajmujcl

na pontie,;zczenia no sklep i z tego lvtulu muszcl otlprowadzat pratuie caly dochdd. Jak radnemu wiadomo, inny
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w6jtowie i burmistrzowie, by nie zniechqcat i nie blr:,kov,at rozwoju jednostki, na kt6re pracowali wiele lat

oddajqten podatekw ramach dotucji. W obecnej chwili te jednostki rozwa2ajq czy jest sens dalej prowadzit tq

dzialalnoit.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze wszystkie ochotnicze straze po?arne
decyzjq radnych se1 zwolnione z podatku od nieruchomoSci, ale nie mog4 byc zwolnione,
jezeli prowadz4 dzialalnoS6 gospodarcz4 z podatku z zakresu dzialalnoSci gospodarczej.
Burmistrz nie ma takich uprawnief . JeZeli majq doch6d, to maj4 odprowadzac podatek. Na
uwagQ radnego Adamczyka, Ze wszystko idzie na podatki i nie maj4 nic z tego Burmistrz
odpowiedzial. ze to nie jest prar,vd4 i radny o tym dobrze wie. Poza tym wiadomo, do jakiej
dzialalnoSci utworzone jest OSP.

Radny Ztlzislaw Atlantczyk p))lcr, cz): nie byloby celou,e utworzenie na telenie naszej gminy skladov,iska na stary
eternit, kt6ry.lest wynieniany przez mie.szkahc6w. W m"ttil przepis6v'do roku 2030 ma on zniknqt ze wszystkich
bttdynk1w, bo.jest szkoclliwy. lnne gminy ju2 poszly w Qm kierunku i majq takie skladowiska.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze Gmina Jgdrzej6w jest w stowarzyszeniu
,,EKOLOGIA" jest to storvarzyszenie wszystkich gmin Powiatu JEdrzejowskiego.
EKOLOGIA zlecila wykonanie inwentaryzacji wszystkich powierzchni dachowych pokrytych
eternitem. Po tym opracowaniu bEd4podjEte dalsze dziaLania,

Radna Urszulu Kruk p1,1q, czy Burnti,strz ma wiedzq na lemal zagospodarowanra lerenu za browarem wokdl
stawu. Browar mial ten teren zegospodcrrov,at.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedz\al, 2e firma weszla juL na ten teren, prace sq
prowadzone. W najbhlszym czasie zwrocq siq do nas o piytki z rozbiorki. Zostanq one
przekazane, aby zamkn4i caloSd wok6l tego stawu. Prace trwaj4 i w tym roku na pewno siq
zakohczq- tak deklaruje zleceniodawca, czyli Browar w Jqdrzejowie.

Radna Ursmla Kruk pyta, cz1' ,,o no tt' .jaki.i spos1b zobowiqzat dzier2awcq parkingu przy Wafelku, aby teren
tego parkingtt byl zadbany i zeby byb, futsze. Kiedy Wa/elek chcial wydzier2awit ten parking obiecywal r6wnie2,
Ze zlikwiduje niezbyt potrzebne mie.jsc'ct, kt6re powodujq, ie jest lam za mato miejsca nu parkowanie, poza ty sq
teraz obervvane i brzydko to wyglqda. Radna pyta, czy Btrmistrz ma jakii wpll,w na to.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze jeszcze raz wyst4pi w tej sprawie do
Wafelka, postara siE r6wniez porozmawiac z dyrektorem, ewentualnie z wlaScicielem, - je2eh

bEdzie taka potrzeba.

Radny Marek Zygan przyponmiol, ie v. zwicgku :e :mi,tnq organi:atji nrchu na ul Kr6tkiej mieszkaitcy pytajq,
co mo2nct zrobic, poniev,a2 twjezdiajqc : parkingu przy PKO nie ma zakazu skrglu w lewo i powstaje problem.

Burmistrz Marcin Piszczek obiecal, ze wyst4pi do wlaSciciela o ustawienie znaku

,,zakaz wjazdu" od strony parkingu w tE czqSi. kt6raiest pod pr4d.

Radny Robert Kruk przypontnial, :e tlnia 6 lutego 2007 roku Burmistrz powolal komisje do spraw rewitalizacji
miasta. Ostalnie posiedzenie tej komi,sji bylo I2 marca 2007 roku. Rudny pyta, kiedy Pan Burmistrzwymusi na
tej komisji, aby przedstawila Radzie Nlie.iskiej program rewitalizacji miasta.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e komisja zebrala siE kilkakrotnie. CzqSi
finansowa musiala by6 zlecona. poniewaz kornisja nie byla w stanie sama tego zrealtzowac.
Firma, kt6ra przy.igta zlecer-rie. zloIyla projekt programu rewitalizacji. Komisja miala duZo
uwag i zostal on odeslany do konsultacji. Firma prawdopodobnie poniesie konsekwencje
finansowe z tego tytulu. Poprarvek do planu rewitalizacji jeszcze nie ma. Burmistrz liczy na
to, 2e .ieszcze w tym roku komis.ja zakofczy swoj4 pracQ, projekt programu zostanie
przekazany czlonkom do zaopiniowania i przyjEty na komisji, a w dalszym etapie
przedstawiony Radzie Mie.jskiej. Burrnistrz dodal, Ze nie bylo naboru do dzialania 6 RPO,
czyli do dzialania obejmuj4cego rewitalizacjq miast i miasteczek i ma nadziejq, 2e przed
ogloszeniem naboru wniosli6lv bqdzie komplet dokument6w, czyli przygotowany plan
r ewitalizaci i i bEdzie moZna wy slppo wac i do 1l nansowanie.
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Ad. 18.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczylal informacjg Naczelnika UrzEdu

Skarbowego w.lEdrzejowie o oSwiadczeniach rnaj4tkowych lw zalqczeniu do protokolu/.
Przewodniczqcy Rady Andrze.j Hatny przypomnial, ze w dniu l2 listopada o godzinie

1200 odbqdzie siq spothanie z projektantami planu zagospodarowania przestrzennego terenu
pomiEdzy ul. Pilsudskiego, 3 Maja, dr. Kwarty i Kacpra Niemirskiego. Przewodnicz4cy Rady
zaprosil chqtnych na to spotkanie.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze w poniedzialek na spotkaniu bgdzie
omawiana sprawa Stalmech-u. sprawa marketu; pojawil siE inwestor, kt6ry chcialby siq
spotkai z radr-rymi. Nie jest ztrinteresowany marketem, lecz zabudow4 kt6rE radni kiedyS
zaproponowali, ale mimo wszystko chce miei pewnoSi, 2e to, co projektant zaproponowal,...,
co radni na to. Jest to potencjalrry' inwestor chc4cy kupic od Stalmechu.

Radny Marek Zygan pyta^ czy bylaby mozliwoSi, aby wylozyi jakieS karteczki, aby
osoby chc4ce zabrac gtos mogly to zglosii. Nie wszyscy o tym wiedz4.

Pan Henryk Michalhiewicz powiedzial, 2e warto skorzystad z innych doSwiadczet'r
i na stoliku wylozyi karteczhi .,zgloszenie do dyskusji", imiq i nazwisko, tematyka. Wtedy
ka1dy siE wpisze i da Panu I'rzewodnicz4cemlr. Tak jest na niekt6rych sesjach i to jest dobra
praktyka.

Ad.  19.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie 1350 zamkn4l obrady XIX sesji Rady

Miej skie.l w .l qdrzej owie.

WKQ,
Teresa Borowskcr

Przewqdniczqcy
Pady Micislf w Jqdrzciowic

'. 't,* \
lek. necll lndrzli Hutny
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